
 

 
 

 Referat Skolebestyrelsesmøde 
Onsdag d.2/11 2021 kl. 19.00-21.00 

 
Til stede: Søren Smedegaard, Karen Gemal, Søsser Schøn, Brit Sand Andersen, Caroline Grossmand, Tina 

Skelgaard, Thomas Larsen, Lars Dallerup, Helle Bygholm Jensen, Jeanette Borg, Elevrådet v.  Elisabeth Luther 

& Jonathan Dansted  

 
Afbud:  Line Svindt Olsen 

 
1.0 Valg af ordstyrer SS 

1.1 Godkendelse af dagsorden 

Forældre henvendelser under evt. 

1.2 Godkendelse af referat 

Ingen kommentarer 

2.0 Elevrådet 

Udeområder ved sne 

Der er snakket om oplægget og prioriteret i forhold til oplægget omkring udeområdet. 

Der er ønsker om vandposter indendørs. 

Fælleselevrådet har været på Rådhuset med møde hos rådkvinden. 

Formanden skal sidde med i partnerskabsgruppen. 

 

3.0 Regnskab 20/21 – opfølgning 

Ny model for fordeling af specialtildeling. 

Bemærkning: vikarbudget i sfo er meget presset pga. der har været brug for flere 

medarbejdere for at leve op til retningslinjerne. 

Der er samtidig er der flere tilmeldte i SFO og SFO2. 

 

Indskrivning giver 2 klasser i næste skoleår 

 

4.0 Skolerejse 9. årgang – forslag til at vi de næste år rykker skolerejsen til aug./sept. på 9. årgang i 

stedet for på 8. årgang 
SK støtter at vi tager afsted en gang mere på 9. årg. 

Det skal et punkt omkring finansiering af skolerejse på et senere SK. 

5.0 Skolen åbnes for forældre – forslag: Der fastsættes fra skoleårets start to dage - en i efteråret og en 

i foråret, hvor forældre kan komme på skolen og være med i skoledagen 

 

Det er godt at åbne skolen op. 

Det kan være nemmere med en enkelt aften for mange. 

Det er også en god tanke at bruge flere skoledage fx fagspecifikke. 

En model kunne være et åbent hus for børnemiljø og skoledage for ungemiljø. 

 

Vi kigger på: 



En model med åbenskole på flere dage, men med forskellige fagligt fokus. 

  

6.0 Proces – velfærdens fundament.  

Bestyrelsen ønsker til partnerskabsgruppen 

Bestyrelsens ønsker til modernisering  

Bestyrelsens kommentarer til planen for udeområdet. 

Processen er i gang, da den starter i uge på vores skole. Lige nu skal der indsendes hvem der 

skal være med i partnerskabsgruppe. 

Der er kun én som har meldt sig ind, derfor skal der findes 2 mere? 

Der er forslag om kirken, Servo-gruppen og institutionsleder for børnehusene. 

De næste 14 dage laves der ønsker til modernisering og vi få besøg af Borgmesterforvaltning 

til gennemgang af skolen. 

 

Forslag om at indtænke ny hovedindgang 

 

Forslag til plan for udeområdet blev vist af TS 

 

7.0 Faglokaler i ungemiljøet   
Punktet flyttes til et senere SK 

8.0 Evt. 
- Corona info fra TS 

- bestyrelsen året ud (medlemmer og suppleanter) SS følger op 
 

Forældre henvendelser under evt.: 

Punkt om alle elever i ungeområdet skal have udefrikvarter. 

Mere Lys omkring på skolen, da der er nogle mørke områder. 

 

 

Tina Skelgaard -  Skoleleder                      Søren Smedegaard - Formand 
 

             
 

 

 

 

 


